

## **Membangunkan Lapangan Terbang di Thailand bagi Mengatasi Pertumbuhan Penerbangan**

Selepas penyingkiran Thailand dari Pertubuhan Penerbangan Awam Antarabangsa (ICAO) Bangsa-Bangsa Bersatu dari senarai "bendera merah," perniagaan penerbangan di Thailand menjadi lebih aktif. Banyak syarikat penerbangan tambang rendah meminta untuk membuka laluan penerbangan mereka yang melalui lapangan terbang wilayah, di bawah pengawasan Jabatan Lapangan Terbang.

Jabatan ini mengumumkan strategi 10 tahun untuk meningkatkan 28 lapangan terbangnya di kawasan wilayah-wilayah negara ini untuk mengatasi pertumbuhan penerbangan. Kira-kira 38 bilion baht akan dibelanjakan untuk membangunkan lapangan terbang dan menambah baik perkhidmatan mereka selaras dengan strategi 10 tahun jabatan.

Tujuannya adalah untuk meningkatkan kapasiti lapangan terbang ini, sehingga mereka dapat menampung 30 juta penumpang pada tahun 2025 dan 58 juta pada tahun 2035. Pembangunan ini juga bertujuan untuk meningkatkan operasi lapangan terbang dengan piawaian antarabangsa sebagai tindak balas terhadap dasar Kerajaan membangunkan Thailand sebagai hab pusat penerbangan di rantau ini.

Perdana Menteri Jeneral Prayut Chan-o-cha berkata bahawa Kerajaan mempunyai komitmen untuk meningkatkan sistem penerbangan awam yang mencapai taraf antarabangsa. Ini terbukti dengan kejayaan Thailand dalam menyelesaikan kebimbangan keselamatan yang besar ke atas piawaian penerbangan yang diiktiraf oleh ICAO pada bulan Oktober 2017.

Beliau mengatakan bahawa penyingkiran Thailand dari senarai bendera merah ICAO setelah misi pengesahan ICAO memberi keterangan kepada niat tegas kerajaan Thailand dan pegawai yang berkaitan untuk mewujudkan pengiktirafan antarabangsa terhadap sektor penerbangan awam Thailand dan meningkatkan taraf keselamatannya untuk mendapatkan kepercayaan dan penerimaan di kalangan masyarakat global.

Komitmen Kerajaan untuk membangun dan menggalakkan industri penerbangan adalah jelas dalam 20 tahun Strategi untuk Thai Industri 4.0 di mana penerbangan termasuk dalam senarai industri S-lengkung baru.

Perjanjian pembangunan penerbangan dengan dasar Thailand 4.0 yang bertujuan untuk mencapai keselamatan negara, kemakmuran, dan kemampanan.

- Berita diterbitkan: 13 Januari 2018